
 

                                                                                       

 

 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: IN/PAF  Dato: 05.06.2018  Arkivk.: ak/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 04. juni 2018, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 38 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 39 17-19 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 03 17-19 i AK 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 40 17-19 Fastsetting av oppgåvefordeling i alpinkomiteen 
SAK 41 15-17  Samlingsplan 2018-2019 
SAK 42 17-19 Terminliste 2018-2019 
SAK 43 17-19 Trenargodgjersle 
SAK 44 17-19 Krinsopplegg 
SAK 45 17-19 Kostnadsfordeling på samlingar 
SAK 46 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
SAK 47 17-19 Økonomi 
 
RAPPORTERING 
SAK 48 17-19 Rekneskapsrapport pr. 07.05.2018  
 
EVENTUELT 
SAK 49 17-19 Reisekostnader styremøte Oppdal Alpin elite 
 
 

 
TIL STADES:  Per Asbjørn Felde, Magne Hofslundsengen, Hege Venes, Roger Ellingsund og  
    Ingrid Narum (adm.). 
 
FORFALL: Trude Dalset 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 04 I ALPINKOMITEEN, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 38 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.   
 
SAK 39 17-19 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 03 17-19 i AK 
   Bakgrunn 
    Protokoll nr. 03 17-19 frå møte i alpinkomiteen er vedlagt. 
    Denne er godkjent elektronisk tidlegare. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner protokoll nr. 03 17-19. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 40 17-19 Fastsetting av oppgåvefordeling i alpinkomiteen 
   Bakgrunn 
   Alpinkomiteen fordelar arbeidet i komiteen. 
    
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen gjer følgjande oppgåvefordeling i komiteen: 
  

- Sportslege ansvarlege: Magne og Roger 
- Kvalikk-tabell: Hege (ansvarleg) og Trude 
- Terminliste: Trude (ansvarleg) og Hege 
- Rekrutteringsarbeid: Trude og adm. 
- Fylkesheiskort: Per Asbjørn og adm. 

 
SAK 41 17-19 Samlingsplan 2018-2019 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen går igjennom samlingsplanen og prøver å implementere  
    følgjande tiltak: 
 

- på tvers samling barmark 
- tidleg samling i fylket for alle når den første snøen kjem 
- evt. samarbeid med også Møre 
- foreldrekurs/ Young Attacing/ samling 
- barmark kvar? Har vi noko ønskje om spredning av desse? 

 
   VEDTAK 

På tvers samling barmark: 
- 27.-28. oktober i Sogndal (Idrettens Møteplass) 

 
Tidleg samling i fylket for alle når den første snøen kjem: 

- leggast inn i samlingsplanen 
 

Evt. samarbeid med også Møre: 
- dele samllingsplan med Møre 
- opent for enkeltutøvarar å vere med på samlingar til skikrinsen 



 

                                                                                       

 

 
Foreldrekurs/ Young Attacing/ samling: 

- forslag om å legge det til Harpefossen 
- adm. følgjer opp Jo Mork for dato og opplegg 
- legge felles samling/ renn same stad 

 
Barmarkssamlingar: 

- Alpinkomiteen ynskjer å fordele barmarksamlingane rundt på 4 
stadar; Førde, Sandane, Nordfjordeid og Sogndal 

 
SAK 42 17-19 Terminliste 2018-2019 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen la fram rammer for terminliste 2018-2019 på Vårmøtet. 

På bakgrunn av innspela ein fekk drøftar komiteen terminlista med m.a. 
følgjande punkt: 
 

- legge inn opning for Sogn & Fj. leikane i des/ jan. 
- fleire lågterskel renn? 
- dobbelrenn på ein dag/ kombinert med samling 

 
   VEDTAK 

Legge inn opning for Sogn & Fj. leikane i des/ jan. 
- forslag om 12. eller 13. januar 2019 

 
Fleire lågterskel renn: 

- skicross-løype 
- kort løype – manuell tidtaking eller ikkje tidtaking 

 
Dobbelrenn på ein dag/ kombinert med samling: 

- dobbelrenn på same dag og same disiplin 
 

Ved enkeltrenn bør arrangør har oppvarmingsløype og at løypa står open for 
 trening etter renn i SL. 

Ved renn i SSL bør arrangør legge opp til trening og renn i same løype, 
trening før og etter rennet. Foreldre frå andre klubbar bør bidra på 
gjennomføring av trening. 
Alpinkomiteen informere om dette på Haustmøtet. 

 
SAK 43 17-19 Trenargodtgjersle 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen drøftar prinsipp for trenargodtgjersle i krinsregi. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen avgjer nivå på trenargodtgjersle. 
 
SAK 44 17-19 Krinsopplegg 
   Bakgrunn 
    Komiteen diskuterer kva ein kan gjere annleis på følgjande punkt: 
 

- kveldstrening  
- rekruttering – kan vi hjelpe laga/ regionar meir enn idag? 

 



 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
   Kveldstrening anna kvar veke i Jølster skisenter, og anna kvar veke  
    med sonetrening. 
 
SAK 45 17-19 Kostnadsfordeling på samlingar 
   Bakgrunn 
    Komiteen diskuterer om ein bør gjere ei fordeling av kostnad for foreldre på  
    samlingar. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen legg fram saka på Haustmøtet. 
    
   Elles kom komiteen fram til følgjande praksis på samlingar: 
    Trenar som tingar trase skal også tinga heiskort til hjelpemannskap. Trenar  
    avgjer kor mange kort det er behov for og foreldre organiserer fordeling av  
    kostnad. 
 
SAK 46 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2017-2019 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   I møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
    alpinkomiteen sine tiltak, samt avklare vidare ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling. 
 
SAK 47 17-19 Økonomi 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen drøftar status på økonomi/ marked. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering. 
 

Ein ser at samlingsmodellen som er gjennomført i vinter og vår 2018 har ein 
kostnad som har vore høgre enn budsjettert. Grunnen er m.a. ei auke i 
samlingsdagar, bruk av ressursar til å bygge opp trenarkompetanse i fylket og 
investering i fellesutstyr til bruk på samling og trening. 
Ein har hatt ei målsetting om eit omfattande samlingsopplegg for å ha eit 
fullgodt lokalt tilbod for utøvarar i fylket. 

 
RAPPORTERING 
SAK 48 17-19 Rekneskapsrapport pr. 07.05.2018 
   Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 07.05.2018 vert presentert i møtet. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek rapporten til orientering. 



 

                                                                                       

 

 
EVENTUELT 
SAK 49 17-19 Reisekostnader styremøte Oppdal Alpin elite 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins sitt styremedlem i Oppdal Alpin elite har komme  
    med førespurnad til alpinkomiteen om kva praksis ein har for å dekke  
    reisekostnader til styremøte i Oppdal Alpin elite. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen gjer vedtak om at ein ikkje dekkar reisekostnader til møter for  
    Sogn og Fjordane Skikrins sitt styremedlem i Oppdal Alpin elite. Det har  
    ikkje vore praksis tidlegare at styremedlem har fått dekka reisekostnader. 
    

Vidare ynskjer komiteen å sjå nærare på samarbeidet mellom Sogn og  
  Fjordane Skikrins og Oppdal alpin elite. 

 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Per Asbjørn Felde (s)      Ingrid Narum (s) 
Leiar AK       Adm. sjef  



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 39 17-19 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 03 17-19 i AK 
 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: IN/PAF  Dato: 30.04.2018  Arkivk.: ak/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 16. april 2018, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 18 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 19 17-19  Godkjenning av protokoll frå møte nr. 02 17-19 i AK 
SAK 20 17-19 Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 21 17-19  Rekneskap 2017 
SAK 22 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.03.2018 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 23 17-19 Generell evaluering av sesongen 2017-2018 
SAK 24 15-17 Evaluering av krinssamlingane i alpint 2017-2018 
SAK 25 17-19 Sonetreningar  
SAK 26 17-19 Evaluering av fellesopplegg – Telenorleikane 2018  
SAK 27 17-19 Evaluering av fellesopplegg – Hovudlandsrennet 2018  
SAK 28 17-19 «Rekrutteringsprosjekt» 
SAK 29 17-19 Samlingsplan 2018-2019 
SAK 30 17-19 Terminliste 2018-2019 
SAK 31 17-19  Kvalik. reglement til Hovudlandsrenn og Telenorleikane 
SAK 32 17-19  Status markedsarbeid 
SAK 33 17-19 Sakliste til Vårmøte 14. mai 2018 
SAK 34 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
SAK 35 17-19 Felles krinsbekledning 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 36 17-19 NSF Fagmøte 2018 
 
EVENTUELT 
SAK 37 17-19 Arbeidsavtale med krinstrenar (B-protokoll) 
 

 
TIL STADES:  Per Asbjørn Felde, Magne Hofslundsengen, Hege Venes, Trude Dalset, 
    Roger Ellingsund og Anders Neteland. 
 
FORFALL:  
 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 03 I ALPINKOMITEEN, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

MERKNADER: Roger Ellingsund er kalla inn til møtet med bakgrunn i at han stiller til val 
som nytt medlem i alpinkomiteen. 

 Anders Neteland (krinslagstrenar) deltok i møtet i samband med Sak 23-27. 
Ingrid Narum (adm.) deltok i delar av møtet. 

 
REFERENT:  Hege Venes/ Ingrid Narum 
 

 
REFERATSAKER 
SAK 18 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.   
 
SAK 19 17-19  Godkjenning av protokoll frå møte nr. 02 17-19 i AK 
   Bakgrunn 
    Protokoll nr. 02 17-19 frå møte i alpinkomiteen er vedlagt. 
    Denne er godkjent elektronisk tidlegare. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner protokoll nr. 02 17-19. 
 
SAK 20 17-19 Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i Skikrinsstyret 
    Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek protokoll nr. 02 17-19 frå Skikrinsstyret til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 21 17-19  Rekneskap 2017 

Bakgrunn 
    Rekneskap 2017 er vedlagt. 
 
   Nøkkeltal: 
 

- Driftsinntekter;  kr.  1 278 548,- 
- Driftskostnader; kr.  1 187 446,- 
- Resultat;  kr.       91 102,- 
- Eigenkapital AK; kr.     279 194,- 

 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner rekneskapen for 2017. 
 
SAK 22 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.03.2018 
    Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 31.03.2018 er vedlagt. 
   Rapporten vert presentert i møtet. 
 



 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek rapporten til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 23 17-19 Generell evaluering av sesongen 2017-2018 
    Bakgrunn 
   Komiteen evaluerar sesongen 2017-2018 m.a. på følgjande 
    innsatsområder: 
 

- Arrangement/ terminliste og avvikling; 
o Rennet på Harpefossen i veke 3 vart flytta til Jølster. 
o Samarbeid med Hordaland om 3 kvalikkrenn. 
o Fekk avvikla lokal Fartshelg i Jølster. 

 
- Fjord1 samlingar - antal og endring; 

o Samlingane gjennomført etter planen, men med litt endringar. 
▪ Haugen gav frå seg ei samling til Jølster. 
▪ Haugen / Hodlekve delte på ei samling. 
▪ Ei Ål-samling flytta til Skeikampen med Jo Mork. 
▪ Hadde ikkje ei rein Pre-Camp samling for U14. 
▪ Ein søndag på Jølster vart avlyst grunna vær. 

 
- Renndeltaking og rekruttering; 

o Renndeltakinga fortset å falle, men ein ser at det stabiliserar seg. 
Håpet er at rekrutteringsarbeidet i klubbane gir resultat neste år. 

o Nokre klubbar jobbar godt med rekruttering. Desse lykkast pga. 
fleire trenarar, inkl. nye foreldre og set av nok tid til dette. 

o Andre klubbar slit meir med rekruttering. Grunnar kan vere 
mindre trenarkapasitet, varierande sesongar og tid til dette. 

 
- Sportslege resultat U12 – FIS 

o Krinsen har fleire gode enkeltprestasjonar og fleire som på det 
jevne leverar gode resultat, frå U12-FIS. Men vi ser at nabofylka 
våre har fleire løparar på eit høgre nivå enn oss.  

  
- Prosjektet krinstrenar; 

o Trenarkapasitet. Vi fekk ikkje så stor trenarstab som ønska. Dette 
fekk fleire utslag som til dømes: 

▪ Hovudtrenar vart meir rein instruktør enn planlagt. 
▪ Hovudtrenar prioriterte dei eldste under trening, men ville 

brukt meir tid på dei yngre. 
▪ Hovudtrenar ville brukt meir tid på trenarutvikling. 
▪ Samlingar vart i mindre grad flytta rundt i krinsen avdi 

hovudtrenar ikkje hadde kapasitet til å reise rundt. 
o Kveldstreningar i krinsregi.  Kontinuitet i treninga var målet. 

Desse vart av praktiske årsaker lagt til Jølster. Tilbodet var godt 
for ca 80% av utøvarane, medan dei siste 20% syntest reisetida 
vart for lang. For dei som deltok så fekk ein kvalitet, kontinuitet, 
matching og det vart sosialt. 

o Dei sportslege ansvarlege i AK syntest det har vore vanskeleg å 
vere oppdatert på endringar i høve samlingar. AK ynskjer difor at 
AK godkjenner og legg rammene for samlingsplanen. Så er det 



 

                                                                                       

 

opp til trenar-teamet å gjere nødvendige endringar. Spørsmål ang. 
endringar må då rettast til trenarane, ikkje AK.  

 
VEDTAK 
Alpinkomiteen tek saka til orientering, og legg evalueringa til grunn 
i den vidare planlegginga av sesongen 2018-2019. 

 
SAK 24 15-17 Evaluering av krinssamlingane i alpint 2017-2018 
    Bakgrunn 
    Alpinkomiteen har lagt til rette for følgjande samlingar sesongen 2017-2018: 
 

Stad Type Tidspunkt Aldersgr. Trenar 

Jølster Ski 06.-07. mai 2017 U12 - 
 

Juvass Ski 19.-20. juni 2017 U12 -   

Juvass Ski 12.-13. august 2017 U12 - Even  

Sandane Barmark 25.-26. august 2017 2007 og el. Even 

Juvass Ski 02.-03. september 2017 2007 og el. Even 

Jølster Barmark 08.-09. september 2017 2007 og el. Even 

Juvass Ski 14.-17. september 2017 2007 og el. ARAN 

Sandane Barmark 29.-30. september 2017 2007 og el. Even 

Juvass Ski 08.-12. oktober 2017 2007 og el. ARAN + lokale trenarar 

Sandane Barmark 21.-22. oktober 2017 2007 og el.   

Sogndal Ski 11. november 2017 2007 og el. Even 

Skeikampen Ski 18.-19. november 2017 2007 og el.   

Kvitfjell Ski 23.-26. november 2017 2007 og el. ARAN 

Lokalt Ski 08.-10. desember 2017 Ingen nedre aldersgr.   

Hafjell Ski 04.-07. januar 2018 2007 og el. ARAN 

Ål Ski 11.-14. januar 2018   Anders 

Jølster Ski 26.-27. januar 2018 U10 -  

Jølster Ski 10.-11. mars 2018 U10 - Even + Mats 

Jølster  Ski 17.-18. mars 2018 U14- Anders 

Sogndal Ski 24.-25. mars U12- Anders 

PreCamp HL Ski 05.-09. april 2018 U16 Anders 

 
   Totalt ca. 55 samlingsdøgn (barmark/ski). 
   

VEDTAK 
Alpinkomiteen tek saka til orientering, og legg evalueringa til grunn 
i den vidare planlegginga av sesongen 2018-2019. 

 
SAK 25 17-19 Sonetreningar 
   Bakgrunn 
    Føljande sonetreningar var planlagt for vinteren 2018: 

- Sogn (Hafslo), 24. januar 2018 (avlyst) 
- Sunnfjord (Førde), 31. januar 2018, 10 påmeldt 
- Nordfjord (Eid), 07. februar 2018 (avlyst) 

    
    VEDTAK 
    Alpinkomiteen fekk ikkje tid til å behandle saka ferdig. Men ein ser behov for  



 

                                                                                       

 

    å tenke nytt angåande sonetreningane. Denne saka vert teke opp at seinare,  
    men ein ynskjer å høyre meiningar om saka på Vårmøte. 
 
SAK 26 17-19 Evaluering av fellesopplegg – Telenorleikane 2018 
   Bakgrunn 
    Telenorleikane i alpint vart avvikla på Oppdal i perioden 05.-08. april 2018.  
    

Frå Sogn og Fjordane deltok følgjande utøvarar: 
 

- Emilie Skrede, Jølster IL 
- Siri Munthe Olsen, Sogndal IL 
- Olianna Felde, BBIL 
- Håvard Aarøen Taklo, Jølster IL 
- Mats Sørebø Hopland, Stryn T og IL 
- Jan Henden Rand, Haugen IL 
- Oliver S. Sæthre, Haugen IL 
- Johan Felde, Haugen IL 
- Eivind Hofslundsengen, Sogndal IL 
- Johannes Gjerland, Jølster IL 
 
Hovudleiarar: Mats Engeland 

 
   Komiteen evaluerte Telenorleikane 2018 på følgjande punkt; 

- sportslege resultat 
- sportsleg opplegg 
- logistikk (informasjon, overnatting, transport m.m.) 

 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 27 17-19 Evaluering av fellesopplegg – Hovudlandsrennet 2018 
    Bakgrunn 
    Hovudlandsrennet i alpint vart avvikla i Hemsedal 10.-15. april 2018.  
 

Frå Sogn og Fjordane deltok følgjande utøvarar: 
 

- Elias Helle Felde, BBIL 
- Andreas Røysum, Sogndal IL 
- Trym Dalset Lødøen, Haugen IL 
- Jacob Frederic Goll-Rasmussen, Haugen IL 
- Sara Nygård, Førde IL 
- Kristin Hofslundsengen, Sogndal IL 
- Ida Munthe Olsen, Sogndal IL 
- Tuva Hoff Nedrebø, Førde IL 

 
    Hovudleiar tekniske disiplinane og SG: Anders Neteland 
   Lagleiar fart: Per Asbjørn Felde 
 
    I forkant vart det gjennomført ein PreCamp i Jølster (prøvekøyrar FIS  
    Jølster) og på Ål 05.-09. april.  
    Anders Neteland var hovudleiar for PreCampen. 
 



 

                                                                                       

 

   Komiteen evaluerte Hovudlandsrennet 2018 på følgjande punkt; 
- sportslege resultat 
- sportsleg opplegg 
- logistikk (informasjon, overnatting, transport m.m.) 
- PreCamp 

    
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 28 17-19 «Rekrutteringsprosjekt» 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen gjorde følgjande vedtak om «Rekrutteringsprosjekt» i møte  
    nr. 01 sak 02 17-19: 
 
    Alpinkomiteen i Sogn og Fjordane Skikrins etablerar eit  
    «Rekrutteringsprosjekt» som m.a. skal innehalde desse rammene: 
 

1) Alpinkomiteen set av kr. 50 000,- i budsjettet for 2017/ 2018 som 
alpingruppene kan søkje på. 
 

2) Alpingruppene kan få inn til kr. 10 000,- i støtte til div. klubbaktivitetar, 
og forpliktar seg til å m.a. gjennomføre følgjande tiltak: 

 
a) Alpingruppa skal gjennomføre min. 1 lågterskel «foreldrekurs» 

 
b) Alpingruppa skal gjennomføre Telenor Karusellen etter Norges 

Skiforbund sin nye mal for konseptet 
 

c) Alpingruppa skal saman med det lokale skisenteret vere med å 
legge til rette for Fjord1 Attacking Vikings. Dette tiltaket vil ikkje 
vere eit tilbod til alle alpingruppene, men vert gjennomført 
sonevis i samarbeid med Norges Skiforbund v/ Jo Mork. 
 

d) Alpingruppa skal utvikle eit årshjul for klubbaktiviteten 
 

e) Alpingruppa skal etablere ei «knøttegruppe» 
 

f) Alpingruppa skal arbeide for at flest mogleg av gruppa sine 
medlemmer deltek på alpinkomiteen si breiddesamling på Geilo/ 
Ål i november 2017 

 
Prosjektet skal publiserast innan utgangen av august 2017. 
 
Ansvarleg for utarbeiding og oppfølging av prosjektet er Trude Dalseth 
(AK) og Yngve Thorsen (adm.). 
 
Vidare skal komiteen hausten 2017 gjennomføre klubbutviklingsprosessar i 
Hafslo IL, Haugen IL og Stryn T&IL. 

 
    Alpinkomiteen la prosjektet på is 2017-2018.  
    



 

                                                                                       

 

VEDTAK 
Alpinkomiteen fekk ikkje tid til å behandle saka ferdig, men ein vil informere 
om prosjektet på Vårmøte og få tilbakemeldingar som ein tek med i det 
vidare arbeidet.   

 
SAK 29 17-19 Samlingsplan 2018-2019 
   Bakgrunn 
    Med bakgrunn i evaluering og tidlegare drøftingar skal komiteen legge 
    rammer for det sportslege tilbodet sesongen 2018-2019. 
 
   Viktige moment i drøftingane: 
 

- Barmark 
- Ski 
- Samlingar i eller utanfor fylket, samarbeid med ARA? 
- Ei eller to felles barmarksamlingar på tvers av greiner i SFSK? 
- Rekruttering 
- Differensiering av tilbod (U10/ U12/ U14 og U16) 
- m.m. 

    
    VEDTAK 
    Alpinkomiteen fekk ikkje tid til å behandle saka ferdig og jobbar vidare med  
    saka fram til neste møte i komiteen. 
    
SAK 30 17-19 Terminliste 2018-2019 
    Bakgrunn 
    Rammer for terminliste skal leggast fram i samband med alpinkomiteen 
    sitt Vårmøte 14. mai 2018. 
 
   Endeleg handsaming av terminlista skjer i samband med alpinkomiteen  
    sitt Haustmøte. 
    

VEDTAK 
Alpinkomiteen fekk ikkje behandla saka ferdig, men ynskjer tilbakemelding 
frå Vårmøte om vi skal ha same føringane for terminlista som sist sesong. 

 
SAK 31 17-19  Kvalik. reglement til Hovudlandsrenn og Telenorleikane 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen gjorde følgjande vedtak om kvalik. reglement i møte nr. 02  
    sak 11 17-19:  
 
   Tal kvalifiseringsrenn: 3 SL, 3 SSL, 2 SG.  
 

Dei 4 beste omgangane i SL, 4 beste omgangane i SSL og den beste 
omgangen i SG er teljande i puljeplasseringa til HL/LC.  
 
Poengfordeling: 1.pl = 12p, 2.pl = 10p, 3.pl = 8p, 4.pl = 6p, 5.pl = 5p, 6.pl 
=4p, 7.pl = 3p, 8.pl = 2p, 9.pl = 1p. Samanlagt poengsum avgjer endeleg 
puljeplassering. Det blir rangering i SL og SSL mellom dei påmelde 
utøvarane.  
 
Best kvalifiserte i SL og SSL har fyrsteretten til puljeval i HL/LC.  



 

                                                                                       

 

 
Best kvalifiserte i SG har fyrsteretten til puljeval i treningsomgangane i UF 
i HL.  
 
Beste løpar i siste treningsomgang i HL har fyrsteretten til puljeval i UF- 
rennet.  
 
AK kan bruke skjønn i evalueringa/rangeringa og uttak av løparar m.o.t. 
skade/sjukdom, tidsdifferansar, eller at talet på kvalifiseringsrenn ikkje blir 
mange nok pga. deltaking i nasjonale- og/eller internasjonalearrangement.  
 
Ved behov kan alpinkomiteen bruke ev. krinslagstrenarar i aktuelle 
skjønnsmessige vurderingar. 

 
    VEDTAK 
    Alpinkomiteen fekk ikkje tid til å behandle saka og tek den opp att seinare. 
 
SAK 32 17-19  Status markedsarbeid 
   Bakgrunn 
     

Verksemd Grein Går ut Status 
Fjord1 Alpint 01.09.2018 Reforhandlast vår/sommar 

2018. 
Sparebanken Vest Alpint 31.12.2018 Reforhandlast sommar/haust 

2018. 
Frydenbø Bilsenter AS Alpint 31.12.2017 Avtalen er ikkje fornya. 

 
COOP Vest SA Alpint 31.12.2018 Reforhandlast hausten 2018. 

 

 
VEDTAK 

  Alpinkomiteen tek saka til orientering og viser til sak 12 17-19 i Skikrinsstyret  
  der det vart gjort følgjande ansvarsdeling: 

  
- Frydenbø Bilsenter AS, ansv.: Atle H. 
- Fjord1, ansv.: Atle H. Tonje N. og adm. 
- Sparebanken Vest, ansv.: Atle H. og adm. 

 
SAK 33 17-19 Sakliste til Vårmøte 14. mai 2018 
   Bakgrunn 
    Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Vårmøtet 2018 skal avviklast 14. mai på 
    Skei v/ Thon Jølster Hotell. 
 
   Alpinkomiteen fastset sakliste for møtet. 
 

Ifbm. Vårmøtet 2017 la ein til grunn følgjande sakliste: 
1) Informasjon NSF Alpint, Vårmøtet 2017 
2) Evaluering av sesongen 2016-2017 v/ Atle Hamar (AK) 
3) Sportslege rammer sesongen 2017-2018 v/ Per A. Felde (AK) 

- Samlingsopplegg 2017-2018 
- Rekrutteringsarbeid 

4) Utvikling av unge utøvarar v/ Claus Ryste (Sportssjef NSF) 
5) Rammer for Terminliste 2017-2018 v/ Per A. Felde (AK) 



 

                                                                                       

 

    
    VEDTAK 
    Alpinkomiteen gjer vedtak om følgjande sakliste i samband med Vårmøtet  
    2018: 

1) Evaluering av sesongen 2017-2018  
2) Sportslege rammer sesongen 2018-2019  

- Samlingsopplegg 2018-2019 
3) «Rekrutteringsprosjektet» 
4) Rammer for Terminliste 2018-2019  
5) Økonomi/ marked 

 
SAK 34 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
    Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2017-2019 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   I møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
    alpinkomiteen sine tiltak, samt avklare vidare ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling. 
 
SAK 35 17-19 Felles krinsbekledning 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen har jobba med å få til felles krinsbekledning gjennom eit  
    sponsor-samarbeid med Intersport Sogndal.  
    

VEDTAK 
Alpinkomiteen utset saka til neste møte i komiteen, men informerer om det 
vi veit så langt og får tilbakemeldingar av Vårmøte. 

 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 36 17-19 NSF Fagmøte 2018 
    Bakgrunn 
    Norges Skiforbund Alpint sitt fagmøte vert avvikla 31. mai-1. juni 2018 i  
    Stavanger i forkant av Ski-tinget 2018. 
     
   VEDTAK 
    Per Asbjørn Felde representerar alpinkomiteen på NSF sitt fagmøte. 
 
EVENTUELT 
SAK 37 17-19 Arbeidsavtale med krinstrenar (B-protokoll) 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Per Asbjørn Felde (s)      Ingrid Narum (s) 
Fung. leiar AK       Adm. sjef  


